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OSNOVNA ŠOLA BREG
NAŠA ŠOLA

Šola je bila zgrajena leta 1911. Imenovala se je Državna 
osnovna šola na Bregu. Bila je štirirazredna, pouk je potekal 
v šestih učilnicah.
Med drugo svetovno vojno so na šoli poučevali v slovenskem 
jeziku, prav tako od maja 1945 naprej. Imenovali so jo Osnovna 
šola Breg.
Leta 1958 je postala osemrazredna. Po revolucionarju Ivanu 
Spolenaku se je poimenovala v osnovno šola Ivana Spolenaka 
Ptuj. Leta 1992 je svet šole ob soglasju krajanov, staršev in 
občine šolo preimenoval v Osnovno šolo Breg. Leta 1960 je bila 
končana nadgradnja šole. V devetih učilnicah je pouk še vedno 
potekal v dveh izmenah.
Leta 1987 je bil dokončan prizidek s štirimi učilnicami in kabi
neti ter eno najmodernejših telovadnic. Vendar nam je šele z 

ureditvijo mansardnih učilnic, v katero so bila vložena vsa sredstva, tudi sredstva donatorjev, 
uspelo zagotoviti pouk v eni izmeri.
Ni nam žal za vse napore. Otroku smo uresničili še eno »pravico« - normalnejši čas pričetka 
pouka ob 8. uri in 20 minut.

Darja RADIČEVIČ

ŠOLA DANES
V šolskem letu 1996/97 obiskuje šolo 346 
učencev. Imamo 17 oddelkov rednega pouka 
in 3 oddelke podaljšanega bivanja - od 1. do
4. razreda. Zaposlenih je 39 delavcev, od tega 
ravnateljica, 19 učiteljic in 7 učiteljev, peda
goginja, knjižničarka, delavki v finančno- 
administrativni službi, tehnično osebje 
(hišnik, kurjač, 4 čistilke in kuharici). 
Izobraževanje otrok z drugačnimi potrebami 
uspešno poteka ob pomoči mobilne-spécialne 
pedagoginje in pomoči prostovoljcev na 
domu.
Našli smo pot h kakovostni in prijazni šoli. 
Veliko je bilo storjenega, da je šola urejena, 
da daje prijazen videz, prijetno počutje in 
občutek pripadnosti (himna, grb) ter samoza
vesti, ki temelji na izkušnjah, uspehih in 
pripravljenosti, da tvegamo še na zahtevnejši 
nalogi - da naredimo še več.

IZOBRAŽEVANJE 
ZA 21. STOLETJE

Šolsko leto 1991/92 je bilo leto, v katerem se 
je močneje pričela notranja prenova osnovne 
šole, zasnovana v knjigi »Izobraževanje za 
21. stoletje«. Tudi mi smo se priključili števil
nim projektnim zasnovam.

Pričelo se je ustvarjalno učenje, ki je 
vključevalo tudi naše pedagoške in strokovne 
delavce.
Uvedli smo tri ocenjevalna obdobja z 

i napovedanim preverjanjem in ocenjevanjem 
znanja. Vrednotenje dela in znanja je v vzgo- 
jno-izobraževanjem procesu še posebej 
zahtevno delo, saj rezultati (šolske ocene) in 
odstotki eksternega preverjanja, odločajo o 
nadaljnji izobraževalni in življenjski poti 
učencev. Na te rezultate gledamo s PONO
SOM.
Na razredni stopnji smo postopoma, pri 
posameznih poglavjih in urah utrjevanja 
uvedli integrirani pouk.
Zavedamo se, da moramo upoštevati razlike 
med učenci, ki se kažejo v zmogljivosti in 
stopnji razvoja. Zato pri urah matematike in 
slovenskega jezika, po potrebi pa tudi pri 
drugih predmetih, uvajamo nivojski pouk. 
Razvite imamo tudi različne oblike učne 
diferenciacije in individualizacije, ki preko 
aktivnih oblik in metod navajajo učence na 
samostojno delo. To dosegamo tudi s treningi 
uspešnega učenja. Z učenjem angleškega 
jezika smo pričeli že v četrtem razredu, na 
željo staršev pa tudi s fakultativnim poukom 
nemškega jezika od 1. do 8. razreda.
V tem šolskem letu uvajamo računalniško

opismenjevanje.
Tudi pouk podaljšanega bivanja je po meri 
otrok, saj je manj učenja šolske snovi in več 
dela po skupnih in tudi individualnih interesih 
otrok. Ob vsem tem ne pozabljamo na 
prometno varnost, in upam, da bo za varnost 
otrok ob dokončanju Rogaške ceste poskr
bljeno s položitvijo »grbin«.
Posebno skrb posvečamo nadarjenim 
učencem. Ure dodatnega pouka imajo učenci 
od 1. do 8. razreda. Rezultati so uspešna tek
movanja z ZLATIMI PRIZNANJI na regijski in 
državni ravni. Ob znanju učenci dosegajo 
dobre rezultate na športnem in tehničnem 
področju.
Ker se utrujenost med poukom stopnjuje, 
imajo učenci aktivni odmor po drugi učni uri. 
Gibalne aktivnosti se odvijajo na zunanjem 
igrišču in v telovadnici. Sestavni del ur pouka 
še vedno ostaja MINUTKA ZA ZDRAVJE.
Ker želimo imeti pri svojem pedagoškem delu 
mir, nas že nekaj let ne moti šolski zvonec. 
Na šoli izvajamo projektne tedne in od leta 
1993 tudi program POLNO ŽIVLJENJE, ki je 
protiutež današnjemu načinu življenja, tekmi 
s časom in denarjem.
Šola ob pouku ponuja učencem kar 29 
interesnih dejavnosti, šolo v naravi, nar
avoslovne tabore, naravoslovne dneve, tečaje 
plavanja, kvize, tekmovanja, raziskovalne 
naloge, okrogle mize, razstave učencev, 
mladinske delavnice, socialne igre, koncerte, 
plese in svečan zaključek osmošolcev ter 
šolskega leta. Z vsemi projekti, inovacijami in 
rezultati znanja je šola dobila nov obraz, šola 
tlakuje pot do znanja, ki je poglobljeno in 
uporabno. Naši učenci so uspešni v nadaljn
jem šolanju. Motivacija temelji na uspehih in 
dosežkih učiteljev, učencev in staršev, ki se 
aktivno vključujejo v življenje šole.
Sama znam prisluhniti učencem in delavcem 
šole, uresničiti njihove želje in zadovoljiti nji
hova pričakovanja.

RAVNATELJICA Darja RADIČEVIČ

BREŠKA HIMNA
Na Bregu hiša učenosti stoji, 
breška šola, to smo mi!
Življenje in mladost zidovju damo, 
da veselo za znanjem v njem capljamo. 
Pridno se učimo, si petice pridobimo, 
če pa komu spodleti, 
pomagamo mu vsi.
Zbiramo ideje,
da zacveteli bi čez breške meje.
Tudi neumnost kakšno naredimo, 
a le zato,
da se iz nje kaj naučimo.



NOVA UREDNICA 
»PTUJČANA«

Mestni svet Mestne 
občine Ptuj je na seji dne 
21. aprila letos imenoval 
odgovorno urednico 
glasila »Ptujčan«. Na to 
mesto je imenovana 
gospa Milena TURK, 
občanka naše občine, po 
poklicu diplomirana 

etnologinja in sociologinja kulture.
Gospa TURK je hkrati informator - pred
stavnik za tisk pri organih Mestne občine Ptuj. 
Doslej je delala na področju socialnega 
skrbstva, zaposlovanja, spomeniškega varst

va in v šolstvu. Svoje izkušnje iz dela je 
opisovala v strokovnih člankih, ki jih je 
objavljala v raznih časopisih in revijah - 
Tednik, Katarina, Didakta, Otrok in družina. 
V času svetovalnega dela na osnovni šoli se 
je srečala in preizkusila tudi z oblikovanjem 
šolske publikacije na temo - Projektni teden. 
Da je njen način in vsebina pisanja zanimi
va za izdajatelje in širšo javnost, dokazuje 
tudi to, da je časopis Tednik objavil njeno 
diplomsko nalogo NAČIN ŽIVLJENJA 
LÜKARJEV NA PTUJSKEM POLJU.
K imenovanju ji iskreno čestitamo, pri njen
em delu pa ji želimo čim več ustvarjalnosti 
in uspehov.

UREDNIŠTVO in OBČINSKI URAD 
MESTNE OBČINE PTUJ

HVALA VAM, 
VDANI V. D . UREDNIK
Prebiram letno poročilo o glasilu Mestne 
občine Ptuj »Ptujčan« za obdobje 1995/96 
do 15.05.1997. Poročilo je bilo posre
dovano Mestnemu svetu. Natančno, v kro
nološkem zaporedju je napisal v. d. ured
nik gospod Slavko BRGLEZ. Prav tako 
natančno, gospodarno in razumno je pred
stavljal in vodil uredniški odbor, kar prav 
gotovo ni bilo vedno enostavno in prijetno. 
S svojo neposrednostjo in znanjem, 
upoštevanjem naših različnih razmišljanj 
ter veliko mero strpnosti je dosegel, da smo 
vsi člani uredništva aktivno sodelovali pri 
oblikovanju sleherne številke glasila. 
Gospod BRGLEZ, zahvaljujemo se Vam za 
vaše zagnano delo z željo, da bo naše 
sodelovanje ostalo pristno in neobremen
jeno tudi v naprej ter da bomo z Vašimi 
bogatimi izkušnjami plemenitili naš 
skromni prispevek pri demokratizaciji 
našega glasila in naših medsebojnih 
odnosov.
Gospe Mileni TURK, urednici »Ptujčana«, 
želimo mnogo uspeha na novem 
delovnem mestu.

Za uredniški odbor 
Hilda SLEKOVEC

Izdajatelj: mestni svet mestne občine Ptuj. 
Uredništvo: Konrad RIŽNER - LDS, Franc SAMO- 
JLENKO - SKD, Hilda SLEKOVEC - SDS, Slavko 
BRGLEZ - SLS, Aleksander MLAKAR - ZE Ptuja, 
Milan ZUPANC - DESUS, Dragi STOJADINOVIČ 
- ZLSD, Jože MAUČEC - Lista KS mesta Ptuj, Peter 
LETONJA - SNS/SND. Naklada 11.300 izvodov. 
Glasilo prejmejo gospodinjstva mestne občine 
Ptuj. Glasilo PTUJČAN se šteje med proizvode, 
za katere se plačuje davek po stopnji 5%. 
Odgovorna urednica Milena TURK. Priprava 
reklamnih oglasov: Ida BRODNJAK, s.p. telefon 
782-613, Naslov uredništva: Mestni trg 1, Ptuj. 
Ž.R. 52400-630-20701. Oblikovanje, teh. urejan
je, lektoriranje in tisk: GRAFIS d.o.o., Požeg, 
Rače, telefon 835-192, 835-230, 836-885.

ZAKON O 
POPRAVI 

KRIVIC
Komisija za raziskavo povojnih množičnih pobo
jev, pravno dvomljivih procesov in drugih 
nepravilnosti pri Mestnem svetu Mestne občine 
Ptuj je ob obravnavi Zakona o popravi krivic spre
jela stališče, da je potrebno z zakonom bolj 
podrobno seznaniti občane naše občine zaradi 
uveljavljanja pravic, ki jih zakon zagotavlja 
upravičencem.
Zakon o popravi krivic je Državni zbor sprejel v 
mesecu oktobru 1996 in je objavljen v Uradnem 
listu RS št. 59/96. Z njim je bivšim političnim 
zapornikom in svojcem po vojni pobitih oseb 
priznana pravica do povrnitve škode - odškodni
na in pravice iz pokojninskega in invalidskega 
zavarovanja.
Kot bivše politične zapornike šteje zakon vse 
osebe, ki so bile v času od 15. 05. 1945 do 02. 
07. 1990 na ozemlju sedanje RS neupravičeno in 
v nasprotju z načeli in pravili pravne države zara
di razrednih, političnih ali ideoloških razlogov 
obsojene na kazen odvzema prostosti ali jim je 
bila prostost odvzeta v teku teh postopkov.
Po vojni pobite osebe po tem zakonu pa so vse 
osebe, ki so bile po pogojih iz prejšnjega odstavka 
obsojene na smrt in je bila smrtna kazen nad 
njimi izvršena.
Za bivše politične zapornike oziroma po vojni 
pobite osebe se štejejo tudi tiste osebe slovenske 
narodnosti, ki so bile obsojene pred sodiščem 
drugih republik ali federacije nekdanje 
Jugoslavije, če imajo te osebe oziroma njihovi 
svojci v času ob uveljavitvi tega zakona stalno 
prebivališče na ozemlju sedanje RS in so državl
jani RS.
Svojci po vojni pobitih oseb so potem zakonu 
osebe, ki so po predpisih o invalidskem in poko
jninskem zavarovanju upravičeni do družinske 
pokojnine po teh osebah.
Zakon v 3. členu določa, da se za bivšega poli
tičnega zapornika štejejo predvsem tiste osebe, 
katerim je bila prostost odvzeta na podlagi:
- Zakona o kaznivih dejanjih zoper narod in 
državo,
- Zakona o pobijanju nedovoljene špekulacije in 
gospodarske sabotaže,
- Zakona o zatiranju nedovoljene trgovine, nedo
voljene špekulacije in gospodarske sabotaže,

- Zakona o kaznivih dejanjih zoper splošno ljud
sko premoženje ter premoženje zadružnih in 
drugih družbenih organizacij,
- Zakona o vojaških kaznivih dejanjih,
- Temeljnega zakona o kmetijskih zadrugah,
- Kazenskega zakonika ter kazenskih zakonov 
SRS in SFRJ
ter pri posameznih zakonih našteva kazniva 
dejanja, od katerih navajamo le nekatera: 
sovražno govorjenje o vojski, izmikanje vojaški 
službi zaradi verskega ali drugega osebnega 
prepričanja, sodelovanje pri sovražnem delovan
ju proti FLRJ, združevanje zoper ljudstvo in 
državo, sovražna propaganda, neizpolnitev 
obvezne oddaje kmetijskih pridelkov, izpodkopa
vanje zadruge, širjenje lažnih vesti in še nekatera 
druga.

Dokazni postopek zakon nalaga upravičencu. 
Pisna zahteva se vloži na posebno komisijo v roku 
18 mesecev po uveljavitvi zakona, zahteva pa 
mora vsebovati:
• osebne podatke upravičene osebe in podatke o 
razmerju do po vojni pobite osebe,
• označbo sodne, upravno kazenske ali druge 
odločbe, ki je bila podlaga za odvzem prostosti 
ali izvršitev smrtne kazni,
• opis ravnanja ter morebitno zakonsko označbo 
kaznivega dejanja ali prekrška, ki je podlaga za 
priznanje statusa bivšega političnega zapornika 
ali po vojni pobite osebe,
• čas dejanskega odvzema prostosti oziroma 
datum usmrtitve,
• čas, ko bivši politični zapornik na prostosti zara
di obsodbe oziroma odvzema prostosti ni mogel 
dobiti zaposlitve ali mu je bilo onemogočeno 
opravljanje samostojne dejavnosti,
• obrazložitev zahteve.

Zahtevi je potrebno priložiti tudi izjavo o tem, ali 
in za kateri čas upravičena oseba uveljavlja prav
ico do odškodnine in štetje tega časa v pokojnin
sko dobo ter ali ji odškodnina ni bila izplačana na 
kakšni drugi osnovi.
K zahtevi je potrebno priložiti tudi listinska 
dokazila za dokazovanje prej naštetih dejstev. 
Zakon pa dopušča tudi dokazovanje z izjavami 
prič, danimi pred pristojnim okrožnim sodiščem, 
v kolikor upravičena oseba ne razpolaga z potreb
no dokumentacijo.
Osebe, ki jim bo priznan status po tem zakonu, so 
upravičene do odškodnine, čas odvzema prostosti 
oziroma onemogočanja zaposlitve ali opravljanja 
samostojne dejavnosti pa se jim šteje v pokojnin
sko dobo. Pri tem se čas, prebit v preiskovalnem 
zaporu, na prisilnem delu ali v delovnem kon
centracijskem taborišču, šteje dvojno.
Zakon dokaj natančno predpisuje tudi postopek 
za pridobitev statusa bivšega političnega zaporni
ka ali po vojni pobite osebe ter določa, da bo 
višina odškodnine urejena s posebnim zakonom, 
to je Zakonom o poplačilu vojne odškodnine. O 
statusu bivšega političnega zapornika ali po vojni 
pobite osebe pa bo odločala posebna komisija, ki 
jo bo imenovala Vlada Republike Slovenije. Ta 
komisija doslej ni bila imenovana, prav tako pa 
tudi ni bil sprejet Zakon o poplačilu vojne 
odškodnine.

Po informacijah, ki jih je dalo Ministrstvo za 
pravosodje, to ministrstvo vloge, ki jih 
upravičenci že vlagajo, sicer sprejema, o njih pa 
bo odločeno, ko bo sprejet omenjeni zakon ter 
imenovana pristojna komisija.

PRIPRAVILA: Metka KOROŠEC



PE Š M OST ČEZ DRAVO V PTUJU
Gradnja mostu za pešce čez reko Dravo v Ptuju poteka po terminskem planu. 
Dela izvaja podjetje SCT, d. d., OE Visokogradnja Ljubljana.
Dela so se pričela konec meseca februarja 1997. Pripravljalna dela so obsegala 
pripravo oziroma organizacijo samega gradbišča, zaščito obstoječih komunal
nih vodov in infrastrukture ter porušitev dela obrambnega betonskega zidu na 
levem bregu.
V mesecu marcu so začeli graditi (vrtati) krajne pilote na levem in desnem 
bregu reke Drave (4 kose). Armiranobetonski piloti imajo premer 1,20 m in 
segajo okrog 12,00 m v globino.
Konec meseca marca se je pričela montaža pontona, s pomočjo katerega se je 
v mesecu aprilu pričelo vrtanje in betoniranje vmesnih pilotov v samem koritu

Vodja gradbišča ing. Jože Grah (levo) in gradbeni delovodja 
g. Branko Paler (desno) sta zadovoljna, da dela potekajo po načrtu

reke Drave. Do 12. maja so dokončali vseh osem pilotov, ki segajo okrog 21 m 
v globino.
Skupna dolžina mostu bo 154 m in premošča reko Dravo s petimi povezanimi 
razponi (26 m + 34 m + 34 m + 34 m + 26 m).
V prečni smeri je most zasnovan kot sovprežna konstrukcija, ki jo tvori lita 
armiranobetonska sovprežna plošča širine 6 m ter debeline 0,20 m ter pros
torski jekleni palični nosilec, ki je zvarjen iz jeklenih cevi. Konstrukcija deluje 
izredno lahkotno in transparentno, simetrično napeta niveleta mostu proti sre
dini reke za 1,40 m pa daje naključnemu opazovalcu občutek stabilnosti pre
mostitvene konstrukcije.
Vmesne podpore so iz armiranega betona in so hidravlično oblikovane, 
poševnost robov, profiliranje betonske površine in razširitev podpore od vrha 
proti rečni gladini pa zagotavlja historičen izgled vmesnih rečnih podpornikov, 
tako da je zagotovljena arhitekturno oblikovna komunikacija med starim 
mestom in sodobno zasnovano premostitveno konstrukcijo.
Krajna opornika sta arhitekturno zasnovana tako, da v prostoru označujeta 
začetek in konec premostitve reke Drave. Na vsakem krajnem oporniku sta ob 
stopnicah predvideni po dve večji betonski koriti, v katera se zasadi listnata 
drevesa.
Dostopne rampe za invalide so v blagih naklonih, na levem bregu pa je predv
idena dodatna, nekoliko bolj strma rampa za interventna vozila.
V želji, da postane most podaljšek ulice na reko (promenada), je namenjena 
posebna pozornost oblikovanju opreme ter osvetlitvi mostu.
Most je namenjen kolesarjem in pešcem, dimenzioniran pa je tudi na promet
no obtežbo z osebnimi in interventnimi vozili, tako da je v ekstremnih primer
ih (zaprtje magistralnega cestnega mostu, elementarne nesreče) pod določenimi 
pogoji omogočena začasna preusmeritev prometa z osebnimi vozili preko 
mostu.
Most bo tako ponovno zagotovil povezavo med Zadružnim trgom in starim 
mestnim jedrom, ki je bila prekinjena po odstranitvi starega lesenega mostu. Na 
prostoru Surovine na Zadružnem trgu je predvidena gradnja parkirišč, tako da 
bo preko mostu omogočen varen dostop do starega mestnega jedra.

Sestavil: Herbert Glavič

ODMEVI NA ČLANEK
10 LET KABELSKEGA TELEVIZIJSKEGA OMREŽJA PTUJ
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Spoštovani Jože MAUČEC!
Mnogo besed ste zapisali ob 10-letnici KTV 
Ptuj. Med drugim ste pisali tudi o uradnih 
ocenah pristojnih služb in ocenah s strani 
»posameznih novinarjev Radia Tednik Ptuj« 
in drugih, »ki ne priznajo ocen pristojnih 
služb in brez argumentov blatijo celotni 
kabelski TV sistem Ptuj. « Ker sem v zadnjih 
štirih letih samo podpisana Milena Zupanič 
za Radio in Tednik pisala o KTV, sem v imenu 
verodostojnosti Radia Ptuj in Tednika dolžna 
odgovoriti na pripombo o blatenju.
Veste, novinar je med drugih zavezan 
kritičnemu pogledu na tisti del življenja, ki se 
tiče javnosti. Tisti, ki opravljajo javne funkci
je ali so v javni službi, pa so po zakonu 
dolžni zagotavljati javnost svojega dela z 
dajanjem pravočasnih, popolnih in resničnih 
informacij o vprašanjih s svojega delovnega 
področja. KTV se tiče približno 15.000 
Ptujčanov. Torej gre za zelo javno zadevo. In 
ni blatenje, če novinar zapiše nekatera 
resnična dejstva. Tako kot ni prav, da Vi ne 
posredujete pravih podatkov.
Dejstva pa so, da ptujski KTV sistem deluje 
nelegalno, saj nima uporabnega dovoljenja, 
ne programskega sveta, ki po zakonu izbira 
programe za distribucijo, niti ni nobenega 
razloga, da s sistemom upravljajo mestne 
četrti. Dejstvo je, da Ptuj ne more razviti 
vsakodnevnega lokalnega programa, saj ni

tistega, ki bi sploh lahko oddal lokalni kanal 
komurkoli v najem. V Vašem zapisu ni najti 
podatka, da obstaja pravni akt, po katerem 
naj bi sistem prešel po pridobitvi uradnega 
dovoljenja v upravljanje Radia Tednik. Prav 
tako niste zapisali, za kaj je Odbor za izgrad
njo KTV, ki je samovoljno prevzel funkcijo 
upravljalca in operaterja, porabil lani 28,4 
milijona tolarjev, zbranih z vzdrževal ni nami 
od občanov. Niste zapisali, kam je odšlo 13 
milijonov presežnega denarja iz leta 1995, 
prav tako ne, v katero investicijo nameravate 
vtakniti 17 milijonov presežka iz leta 1996. 
Da ne uredite statusa KTV je razumljivo, saj 
ni v Vašem interesu, da pa ne poveste last
nikom in drugim občanom, zakaj porabite 
zbrani denar, pa ni moralno. Skrivanje 
podatkov ne pomeni nikoli nič dobrega. O 
vseh teh vprašanjih smo govorili v oddajah 
na Radiu Ptuj konec februarja in v začetku 
marca, o njih pa sem tudi obširno pisala v 
Tedniku, ki je izšel 27. marca.

Milena ZUPANIČ, prof. sl. j.', 
Novinarka Radia in Tednika Ptuj 

P. s.
Da opravičujete neurejen status KTV sistema 
s še nesprejetim Zakonom o telekomunikaci
jah, je absurdno. Zakon je že pripravljen za 
obravnavo in sprejem v parlamentu. Preberite 
ga še enkrat, in videli boste, da za ureditev 
statusa ptujske KTV nima nobenega pomena.

Pred 10 leti je v Ptuju bil sprejet sklep 
začetku gradnje CTV sistema. Ideja je bila, 
da se zgradi makro sistem, ki prinaša 
finančne ugodnosti in poenoti sistem ter da 
večje ekonomske in programske rezultate 
lokalnega kanala v CTV sistemu.
Po prvi fazi gradnje v mestu Ptuj so se v 
Podravju pojavili še drugi manjši sistemi, 
skupaj osem, to pomeni tudi toliko sprejem
nih postaj, ki gredo v breme koristnikov tega 
pomembnega medija, kako jih povezati, 
koga bremeniti.

Pomembno je postaviti status tako pomem
bnega medija. O tem naj odločijo naročniki 
oziroma koristniki in legitimni politični in 
kulturni delavci. Da pospešijo nadaljnji 
razvoj z novimi tehnološkimi izzivi 
današnjega časa v korist občanov s ciljema: 
CTV sistem v vsako hišo po sprejemljivi 
ceni, z dobrim lokalnim programom ter z 
radijskim in VT signalom zadovoljiti 
občane.

PRISPEVEK PRIPRAVIL GRADITELJ CTV  
CIRIL JURKOVIČ
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Na vabilu sklica 28. seje sveta ni bilo na dnevnem 
redu točk, ki bi povzročile razpravo pri njegovem 
sprejemanju. Zapisnika 27. redne in 4. izredne seje 
sveta sta bila sprejeta brez pripomb. Dnevni red je 
obsegal le 7 točk, od katerih je potrebno omeniti tri:
1. Predlog sklepa o potrditvi zaključnega računa 
proračuna Mestne občine Ptuj za leto 1996 z dajan
jem soglasja na realizacijo Programa in finančnega 
načrta Sklada stavbnih zemljišč.
2. Predlog odloka o proračunu Mestne občine Ptuj 
za leto 1997 s potrditvijo Programa in finančnega 
načrta Sklada stavbnih zemljišč.
3. Imenovanje odgovornega urednika javnega glasi
la »Ptujčan« in Uradnega vestnika.
Po sprejetem dnevnem redu so svetnice in svetniki, 
katerih je bilo prisotnih 27, dajali pobude, predloge 
in postavljali vprašanja. Na pripombe, da se v 
mestu Ptuj ne gradi po urejenem načrtu, je župan g. 
Miroslav Luci odgovoril, da Ptuj nima tradicije v 
mestnem arhitektu in da so bile kadrovske rešitve 
vedno kratkoročne. To se mestu pozna, saj nima 
take sreče kot Ormož (inženir MOŠKON). Emil 
TOMAŠIČ želi pisni odgovor, kako daleč so 
aktivnosti glede regije. Lidija MAJNIK je kritizirala 
površnost pri polaganju kock pri Minoritskem 
samostanu in nesmiselnost cvetličnih korit pred 
pošto. Jožef STIPETIČ je predlagal, naj se ukinejo 
zapornice v mestu, Konrad RIŽNER pa, da se pri 
podvozu na Ormoški cesti podrejo barake, ki kazi
jo videz. Rajko BRGLEZ je ugotavljal, da občani ne 
izvajajo priključkov na kanalizacijo. Kdo to kon
trolira? Franc ŠTRUCL je imel pripombe na poman
jkljivo označevanje pri parkiriščih, zlasti glede 
dolžine in cen parkiranja. Tokrat svetnice in svetni
ki niso prekoračili predvidene pol ure. Pisne odgov
ore iz prejšnjih sej, ki jih je pripravil Občinski urad, 
objavljamo.

Na poročilo o realizaciji Programa in finančnega 
plana Sklada stavbnih zemljišč (SSZ) za leto 1996 ni 
bilo pripomb. Soglasje je bilo izglasovano s 23 
glasovi od 27 navzočih svetnikov.

k ije  bila 21. 4. 1997
Nekoliko se je zapletlo pri zaključnem računu 
proračuna za leto 1996. Nadzorni odbor je na 
zahtevo mestnega sveta podal kratko poročilo o 
pregledu zaključnega računa s sklepom, da ni ugo
tovil pomanjkljivosti. Predlagal pa je, da naj se MS 
predloži v obravnavo specifikacija postavke 16. - 
KOMUNALNA DEJAVNOST (realizacija 245 mili
jonov SIT), in sicer za plačila storitev po 
posameznih področjih komunalne dejavnosti. 
Svetnik Slavko BRGLEZ je vprašal, zakaj ta speci
fikacija ni predložena. Zupan MO Ptuj in vodja 
Oddelka za finance, gospa Lizika VIDOVIČ sta 
odgovorila, da za to zahtevo NO nista vedela. 
Dogovor je bil, da bo specifikacija predložena na 
naslednji seji sveta, nakar je bil zaključni račun 
proračuna MO Ptuj za leto 1996 soglasno sprejet. 
Pri obravnavi in sprejemanju proračuna MO Ptuj za 
leto 1997 je bilo predloženih več pisnih amandma
jev poslanskih skupin. Svetnice in svetniki pa so se 
lahko v uvodu razprave nasmehnili spontanemu 
besednemu dvogovoru: Lidija MAJNIK je dejala, da 
v predlogu proračuna ni nobenih »premikov« od 
razprave o osnutku. Tomaž NEUDAUER je odgovo
ril, da je to res, obstaja pa tudi knjiga »o resnici«, 
ker so sredstva omejena. Amandma PS DeSUS: v 
okviru predvidene postavke 6.9.1. za obnovo kul
turnih spomenikov, kjer je predvideno 8 milijonov 
SIT, se naj izloči 2,7 milijona SIT za obnovo 
Orfejevega spomenika. Amandma je bil sprejet. Po 
številu amandmajev je bila PS Zeleni Ptuja (5) 
najaktivnejša. Vsebinsko so bili amandmaji dani na 
postavke iz športa. Po daljši razpravi so bili trije 
umaknjeni, sprejeta pa sta bila dva. Najtehtnejši 
predlog, da se športu namenijo enaka sredstva kot v 
letu 1996, ni bil sprejet, ker gre za razliko 7 mili
jonov SIT, teh sredstev pa ni mogoče vzeti iz drugih 
postavk. Amandmaji PS SKD: da bi se povečala 
sredstva v Oš Hajdina, oziroma da se založi 82 mil
ijonov SIT dokler Ministrstvo za šolstvo ne nakaže 
obljubljenih sredstev. Amandma ni bil sprejet, ker 
sredstev ni možno prenašati iz SSZ. Sprejet je bil 
predlog, da se zadolži župana MO Ptuj, da v okviru 
pristojnosti išče rešitve za čimprejšnji zaključek

investicije OŠ Hajdina. Druga dva amandmaja po 
mnenju Odbora za okolje in gospoda Napasta nista 
potrebna, ker se sredstva lahko drugače razporedijo 
(1,5 milijona SIT za asfaltiranje ceste k cerkvici Sv. 
Roka, ker je to zemljišče še vedno v lasti MO Ptuj,in 
za ureditev pomožnega igrišča na stadionu Drave). 
PS SLS je v amandmaju predlagala, da se za kul
turno dvorano nameni vsaj 500.000 SIT za doku
mentacijo. Odbor za okolje in g. Napast pa sta 
predlagala, da se sredstva predvidijo v predlaganem 
znesku v postavki 15.5. namesto v poglavju 21. 
Amandma je bil soglasno sprejet. Slovenska 
nacionalna poslanska skupina je predlagala v 
amandmaju, da se sredstva v višini 1 milijon SIT pri 
postavki 9. - RAZISKAVE ne morejo koristiti, dokler 
ne bo sprejet Pravilnik, ki ga je pripravil zavod BIS
TRA in je v Oddelku za splošne zadeve.
Po 4-urni razpravi je bil predlog Odloka o 
proračunu Mestne občine Ptuj za leto 1997 soglas
no sprejet s 25 glasovi od 25 navzočih svetnikov. 
Odlok je bil objavljen v Uradnem vestniku št. 4.
Za predlog sklepa vknjižbe imetnika pravice 
uporabe zemljišča parcele št. 71, v izmeri 972 m2, 
k. o. Cirkulane, na Občino Gorišnica je bilo stališče 
MS enako kot pri prenosu na Občino Kidričevo. 
Prenos je možen, ko bo podpisana delitvena bilan
ca. Župan MO Ptuj g. Miroslav LUCI je predlagal, 
da se sprejme brez pogojev, čeprav je res, da je 
delitvena bilanca zašla v čudne vode. Župani 8 
občin bivše ptujske občine so oblikovali skupino, ki 
bo predlagala spremembo delitvenih kriterijev 
oziroma svoj model, ki pa se razlikuje od že dogov
orjenega. Podrobnosti še niso znane.

Mestni svet je imenoval odgovorno urednico javne
ga glasila »Ptujčan« in priloge Uradni vestnik gospo 
Mileno TURK, dipl. etnologinjo in sociologinjo kul
ture. Pri tem je bilo nekaj nerodnosti predlagatelja, 
ker kandidatka in ostali kandidati niso bili pred
stavljeni, zato 2 svetnika za predlog nista glasovala, 
za predlog pa je glasovalo 24 svetnikov.
Seja je bila zaključena nekaj po 20. uri.

S. B.

JE PTUJ RES NA POTI POSPEŠENE PLINIFIKACIJE?
Energetska oskrba je v vseh večjih naseljih v današnjem času aktualna 
tema. Ekološki in drugi razlogi zahtevajo, da se energetska oskrba 
industrije in gospodarstva ter gospodinjstev posodobi z ekološko 
primernejšimi energenti.

starem mestnem delu so posegi v prostor zelo zahtevni in zato je 
hitrost izgradnje še posebej pomembna. Po zagotovilu podjetja ADRIA 
PLIN, Ptujčani ne bi smeli biti preveč ovirani v času razkopavanja ulic 
zaradi polaganja omrežja.

Tudi na Ptuju smo se že pred časom odločili za oskrbo s plinom in da 
bomo postopoma zamenjali ekološko sporna fosilna goriva. Izgradnja 
plinovodnega omrežja je potekala zelo počasi, v prvi vrsti zaradi neza
dostnih sredstev iz občinskega proračuna in premajhnega zanimanja 
občanov. Sistem plinifikacije je izvajala Plinarna, d.o.o., Maribor in pri 
izgradnji ni bila ravno uspešna. V Ptuju smo se po dolgem premišlje
vanju odločili za razpis koncesije za izgradnjo plinovodnega omrežja. 
Razpis je uspel, saj se je na razpis prijavilo 5 ponudnikov.

Župan, g. Luci, je imenoval posebno komisijo za izbor koncesionarja. 
Komisija je temeljito in pazljivo proučevala različne ponudbe in je na 
kraju županu priporočila firmo ADRIA PLIN, Ljubljana, kot 
najprimernejšega ponudnika. Župan je enak predlog predlagal mest
nemu svetu Mestne občine Ptuj, ki je pristojen za izbor koncesionarja. 
Svetniki so na 29. seji sveta, dne 28. aprila 1997, po dolgi in razburljivi 
razpravi sprejeli predlog župana in za koncesionarja izbrali ADRIA 
PLIN, Ljubljana.

Županovo komisijo in mestni svet je Adria plin presenetila s ponujeno 
hitrostjo izgradnje plinovodnega omrežja. V ponudbi je vabljiv tudi 
pričakovani obseg plinovodnega sistema in način same gradnje. V

Po izboru koncesionarja ima naš župan še veliko nalogo za pripravo 
koncesijske pogodbe. V pogodbi bo potrebno zavezati izbranega kon
cesionarja, da bo obljube iz ponudbe izpolnjeval, in da bodo hkrati 
dovolj zaščiteni interesi tako mestne občine Ptuj kot vseh uporabnikov 
plina.

Izvedba plinifikacije s pomočjo koncesije bo zagotovo prinesla v našo 
občino veliko novosti tudi na drugih področjih, posebej še pri komu
nalni infrastrukturi. Ob izgradnji plinovodnega sistema bo potrebno 
hkrati obnoviti mnoge komunalne naprave, ki so marsikje že zelo 
dotrajane. Koncesionar bo s svojo hitrostjo izgradnje pospešil tudi 
potrebna popravila in s tem posredno prispeval k boljšim komunalnim 
napravam.

S to prvo, pravo koncesijo v naši občini, si bomo pridobili potrebne 
izkušnje, ki nam bodo koristile tudi pri drugih izborih koncesionarjev. 
Mestni svetniki so se prvič srečali z izborom koncesionarja in zato si 
za smelost in hitrost odločitve zaslužijo vsaj skromen aplavz. 
Prepričan sem, da se bomo Ptujčani še velikokrat spomnili na 28. april 
1997 in naj bodo ti spomini lepi in prijetni.

Ivan Jurkovič



2 9 . SEJA MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE PTUJ,
Seja je sledila le teden dni po 28. seji sveta, 
zato na dnevnem redu še ni bilo zapisnika. 
Hiter sklic je bil potreben zaradi izteka roka 
razpisa o izbiri koncesionarja za distribucijo 
zemeljskega plina v Mestni občini Ptuj. Na 
željo župana Mestne občine Ptuj, gospoda 
Miroslava LUCIJA, dr. med., so svetniki skle
nili prestaviti zadnjo točko o izbiri koncesion
arja na začetek seje in da bo ta točka zaprta 
za javnost, svetniki pa bodo dobili oštevilčena 
gradiva pod oznako »zaupno« na seji sveta in 
jih morajo po seji vrniti. Po krajši razpravi je 
bil dnevni red seje soglasno sprejet še z 
razširjeno 3. a točko, da se v. d. direktorja g. 
Ivanu VIDOVIČU povečajo osebni dohodki 
od 1 .1 . do 31 .3 . 1997 za uspešno opravljeno 
delo pri sanaciji JZ PMP. Za svetnike je bilo 
glasovanje o zaprti seji sveta zaradi obrav
nave analiz ponudb za izbiro koncesionarja 
prva izkušnja, ki pa je bila nekoliko neprijet
na za prisotne novinarje in predstavnike poli
tičnih strank, da so morali zapustiti sejno dvo
rano, ker so to po dnevnem redu pričakovali 
pri zadnji točki.
Obširne podatke ponudb 5 ponudnikov sta 
obrazložila člana komisije Herbert GLAVIČ iz 
Oddelka za okolje in g. Janez ROŽMARIN, 
dipl. strojni inženir iz Projekte Ptuj. Komisijo, 
ki jo je imenoval župan MO Ptuj, so sestavl
jali: Milan ČUČEK, Ivan JURKOVIČ, Mirko 
KOROŠEC, Albina HORVAT, Janez 
ROŽMARIN, Tone PURG in Herbert GLAVIČ. 
Pisec poročila z 29. seje bo podal nekaj vse
binskih podatkov bolj na pamet. Na razpis se 
je prijavilo 5 podjetij, in sicer: MARIBORSKA 
PLINARNA, D. O. O ., MARIBOR, MESTNI 
PLINOVOD D. O. O ., KOPER, KOMUNAL
NO PODJETJE, D. D., PTUJ, ADRIA PLIN, D.
O. O., LJUBLJANA IN TAMES, D. O. O., 
PTUJ. Podjetja so ponujala različno potrošnjo 
plina ob koncu koncesije po 10 letih, različno 
dolžino novo instaliranih plinskih vodov (90- 
180 milijonov m3 plina in 10 - 42 km novih 
plinovodov). Lanska poraba je bila blizu 19 
milijonov m3, od tega sta potrošila PP Ptuj in 
Stanovanjski sklad 70%. Različne so bile 
ponudbe za priključnine in za priključke. 
Dolgoročno so bile zanimive različne cene za 
potrošnike, tako za majhne, srednje in velike 
porabnike ali za poletno oziroma zimsko 
potrošnjo. Ponudbe so se najbolj razlikovale v 
finančnih prispevkih za dodelitev koncesije, 
na primer 60 milijonov SIT ob povišanju 
cene, 18 milijonov SIT, 120 milijonov SIT ob 
valorizaciji cene, 4.000 SIT po novem 
potrošniku ali 30% čistega dobička v 10 letih. 
Različne so bile tudi ponudbe za odkup 
obstoječih plinovodnih napeljav in opreme, 
od predloga kredita od MO Ptuj do nekaj čez 
200 milijonov SIT gotovine v dveh letih. 
Ponujene so bile tudi bančne garancije za 
nove naložbe in predlagane trase v 
posamezne dele MO Ptuj. Razpisni pogoji in 
prispele ponudbe so bili tako obsežni, da jih 
je bilo težko spraviti na skupni imenovalec, 
zato je komisija opravila težko in odgovorno

ki je bila 28. 4. 1997
delo, še težje pa je bilo svetnikom pri 
odločanju. Na koncu je najpomembnejša 
odločitev o izbiri koncesionarja, to je ADRIA 
PLIN, D. O. O ., iz Ljubljane, ki je mešano 
podjetje z osnovnim kapitalom 55 milijonov 
SIT treh družb: GEO PLIN LJUBLJANA, avstri
jsko plinarsko podjetje in italijansko podjetje. 
Na dan, ko to pišem, je objavljen sestavek v 
lokalnem dnevniku, da podatki Službe za 
plačilni promet Slovenije po obrazcu »BON 
1« ob koncu leta 1996 niso najugodnejši za 
izbranega koncesionarja. Upajmo, da bodo 
podatki podjetniško zanimivejši v letošnjem 
letu, in da je komisija predlagala županu 
najprimernejšo rešitev. Županov predlog je 
Mestni svet MO Ptuj sprejel po 4-urni razpravi 
z 20 glasovi ZA, 5 PROTI in 1 VZDRŽANIM 
glasom od 26 navzočih svetnikov.
Predlogi sklepov za povečanje obsega sred
stev za delovno uspešnost na podlagi ugo
tovitvenih sklepov Ministrstva za kulturo (ki 
vsa povečanja financira), za v. d. direktorja v

JZ PMP od 1. 1. do 31. 3. 1997, za direktori
co JZ PMP od 1. 4. 1997 dalje, za zaposlene 
delavce in za direktorja JZ Zgodovinski arhiv 
Ptuj so bili sprejeti brez večje razprave.
Prav tako se je že kazala utrujenost svetnikov 
pri obravnavi osnutkov Pravilnika o odstranje
vanju ustavljenih in parkiranih vozil, Odredbe 
o določitvi posebnih prometnih površin, 
namenjenih pešcem, in Odredbe o določitvi 
javnih in rezerviranih parkirnih površin. Res 
pa je, da so vse tri osnutke predhodno obrav
navale politične stranke, ker so bile iz 
dnevnega reda prejšnje seje preneseni na 
današnjo sejo, zato je današnja razprava bila 
formalna v I. fazi razprave. Upajmo, da bodo 
predlogi osnutkov odlokov sprejeti na prihod
nji seji sveta, kar bo objavljeno v Uradnem 
vestniku.
Naporno sejo je predsednik MS MO Ptuj g. 
Milan ČUČEK zaključil ob 20.30 uri.

5. B.

»Samo tisti je nekdo, ki ima kaj rad. Biti nič in ne imeti nič rad je isto«.
L. Feuerbach.

PTUJČANU SE ZA VSEBINO NI BATI
V dnevniku Delo je naš občan in znani profe
sionalni dopisnik F. Milošič objavil prispevek 
pod gornjim naslovom, namenjen vsem 
Slovencem oziroma tistim, ki ta časopis berejo. 
Uredništvo Ptujčana je ugotovilo, da je v 
članku o Ptujčanu vsega po nekaj, od resnic do 
neresnic. Nekaj pa sploh ni bilo povedano. 
Uredništvo mi je naložilo, da odpišem v 
Ptujčanu, ker verjetno odgovor ne zanima vseh 
Slovencev, pa tudi redakcije Dela ne.
Pojdimo po vrsti.
Pisec prispevka, objavljenega v Delu, je pravil
no ugotovil, da je na Ptuju dovolj tem, s kater
imi bi Ptujčan lahko postal manj »prazen« (ne 
da bi postal »polemičen«), S profesionalizacijo 
odgovornega urednika se bo kvaliteta lahko 
izboljšala, žal pa smo morali vsi skupaj na to 
predolgo čakati.
Ptujčan po odloku Mestnega sveta ni nikoli 
imel namena postati konkurenčno glasilo 
domačim, zlasti lokalnim medijem. Zato ne 
more veljati ugotovitev, da je »zaostal« za 
njimi. Postal je kvečjemu le njihova dopolnitev 
in vzpodbujevalec, da se je začelo o delu 
Mestnega sveta več objavljati. Po programski 
zasnovi in Poslovniku MS ima Ptujčan nalogo, 
da čim več prispeva k javnosti dela svetnic in 
svetnikov, županskega urada in političnih 
strank, zastopanih v Mestnem svetu. Vsega 
predvidenega v prvem letu ni mogel realizirati, 
tako zaradi kadrovskih, tehničnih, finančnih in 
drugih razlogov, pa tudi zaradi premajhnega 
sodelovanja občanov. Prvo leto je bilo, kot je 
bilo napovedano, uvajalno oziroma poskusno. 
Ptujčan in njegova priloga Uradni vestnik sta 
izhajala redno, ob koncu meseca, torej v ritmu, 
kot so bile seje mestnega sveta. Zato ne drži, da 
je bilo izhajanje »občasno«. Od grudna 1995 
do vključno danes je izšlo 17 številk Ptujčana 
in 15 številk Uradnega vestnika.

Ni res, da je občina pripravljena letno »dati« za 
Ptujčana 7 milijonov SIT. Ta znesek je bil ten
denciozno omenjen še pred prvo številko leta 
1995, ki pa verjetno še letos ne bo dosežen. V 
sprejetem proračunu MO je v postavki 1.4.1. - 
Stroški za tisk in objave za letos predvideno 6,5 
milijonov SIT. Lani je Ptujčan skupaj z Uradnim 
vestnikom stal 5,4 milijona SIT, leta 1995, ko še 
ni bilo obračunanih nobenih stroškov za 
Ptujčana, pa je po ZR proračuna MO Ptuj bilo 
porabljeno nekaj manj kot 4 milijona SIT. 
Mestni svet MO Ptuj je ravnal racionalno, saj 
so gospodinjstva prejemala za del svojega 
davka pomembnejše informacije in vse odloke, 
sklepe, pravilnike in razna sporočila mestnega 
sveta in občinskega urada redno mesečno zas
tonj. Objavljen podatek je torej nepreverjen. 
Čudno je tudi gledanje F. M., da objavljanja 
občinskih odlokov v lastnem glasilu za 11.000 
gospodinjstev, to je naklada Ptujčana in 
Uradnega vestnika, »oži in ne širi« informaci
jskega prostora.
Gospod F. M. v svojem zapisu ni povedal, da je 
bil med prvimi povabljen za odgovornega 
urednika Ptujčana, pa tega zaradi konkurenčne 
klavzule ni sprejel (verjetno pa se da vse 
dogovoriti). Škoda, da ni bilo večjega sodelo
vanja in razumevanja.
Za zaključek moram povedati iz lastnih 
izkušenj, da je za vsak uspeh potrebno znanje, 
garanje in tudi idealizem. Večino naprednih 
idej so v Ptuju že v začetku kritizirali in bo ver
jetno tako tudi v bodoče. O tem je znan izrek 
o novostih, ki predvideva navadno tri faze: 
odklon, kritiko in samoumevnost. Morda bo 
tako tudi s Ptujčanom, ki ima odprta vrata za 
vse, ki mu želijo dobro. Ptujčan naj bo še v 
naprej "domač, za domačine, in naj vsak 
mesec še pride."

Slavko Brglez



OH,
»PTUJČAN«

Odbor za informiranje pri SDS Mestne občine 
Ptuj nima namena polemizirati s poklicnim 
novinarjem »DELA« g. F. Milošičem, ki se je v 
svojem prispevku z dne 24.04.1997 razpisal o 
glasilu Mestne občine - »Ptujčanu«. Za to 
obstoja več razlogov.
Uredniški odbor glasila deluje neprofesional
no, vendar člani aktivno in z veseljem opravl
jajo svoje delo. zasluga je prav gotovo tudi pri 
nedavnem v. d. uredniku g. Brglezu. Osnovni 
namen glasila, ki prihaja mesečno v vsako 
gospodinjstvo, je dosežen. »Ptujčan« je posre
doval najnujnejše informacije s področja 
lokalne samouprave, dela občinskih organov in 
predstavlja javne zavode, ki delujejo v Mestni 
občini Ptuj. Z Uradnim vestnikom pa je 
omogočeno, da se VSI občani seznanijo s pred
pisi svoje lokalne samouprave, in to sprotno ter 
zastonj.
Vsi, ki že lijo  raziskovalne, polemične in 
čudovite teme, bodo prav gotovo posegli še po 
drugih časopisih in revijah, saj za to skrbijo 
poklicni novinarji, katerih dolžnost je, »da 
čepijo na vsakem pločniku« (op. pisca F. M.), 
za razliko od članov uredniškega odbora in 
vseh, ki pišejo v glasilo. Z veseljem pa bodo 
sprejeti prispevki oziroma sodelovanje pok
licnih novinarjev, ki bi s svojim strokovnim 
znanjem obogatili vsebino, ki je po mnenju 
nekaterih sporna in nekakovostna. Seveda pa 
pisanje v »Ptujčana« ni honorirano.

Odbor za informiranje pri SDS 
Mestne občine Ptuj

POBUDA:

SNPS predlaga županu in Mestnemu svetu, 
da se uvede mestna redarska služba po 
vzoru drugih večjih slovenskih mest. 
Menimo, da bi se z mestno redarsko službo 
uredil prometni nered mirujočega prometa 
na Ptuju.
Prepričani smo, da bi s tem pridobili tudi 
prepotrebna proračunska sredstva Mestne 
občine Ptuj.

Vodja poslanske skupine SNPS 
Anton CIGLAR

NOVO VODSTVO ZLSD  
NA PTUJU

Po kongresu ZLSD 15. marca letos, ki je 
pomenil nov polet v oblikovanju stranke v 
moderno socialdemokratsko stranko, so v 
OO ZLSD Ptuj nadaljevali že začete 
aktivnosti, da bi poživili delo. Poleg zelo 
uspešno izvedene akcije zbiranja podpisov 
za razpis referenduma o gozdovih je bil 11. 
aprila ustanovljen občinski odbor ZLSD v 
Kidričevem. Za predsednika odbora je bil 
izvoljen Ivan MAZERA.

stranke, kar pomeni ustanovitev odborov 
stranke v vseh občinah.

S skupinami strokovnjakov bomo poskušali 
ugotavljati učinke zakonov in sklepov vlade 
in DZ v našem okolju in prek poslancev v 
DZ vplivati na sprejem zakonov in ukrepov. 
Enako bomo spremljali delovanje Mestne 
občine Ptuj in drugih občin in poskušali prek 
članov svetov vplivati na odločitve.

6. maja je bila programsko volilna konferen
ca OO ZLSD Ptuj, kjer je bil poleg izvolitve 
novega vodstva sprejet tudi delovni program 
za naslednje obdobje. Vodstvo OO je pre
vzela Anka OSTRMAN s podpredsednikoma 
Radojko ČEH in Dragijem 
STOJADINOVIČEM ter tajnikom Milanom 
MASTENOM. Nadzorni odbor bo vodil 
Vlado KNEZ.
Program OO pomeni uresničevanje 
socialdemokratske vsebine slovenjegraškega 
programa stranke v našem okolju. Zato je 
ena prednostnih nalog razširitev mreže

Pisarna OO je sicer odprta vsak dan za člane 
in občane, vendar želimo vsebinsko obogati
ti stike tako, da bo enkrat tedensko v pisarni 
prisoten član ali članica predsedstva OO in 
bo možna tudi razprava o neki aktualni temi 
ali problemu.

Programsko volilne konference se je udeležil 
tudi predsednik stranke Borut PAHOR, kar 
pomeni podporo usmeritvi programa OO in 
napoved večje prisotnosti ZLSD v 
slovenskem političnem prostoru.

Anka OSTRMAN

9. OBLETNICA USTANOVITVE 
SLS SLOVENIJE

Izvršilni in Glavni odbor SLS Slovenije sta na 
skromni slovesnosti v Modrem salonu hotela 
Union v Ljubljani, dne 12. 5. 1997, proslav
ila 9. obletnico ustanovitve stranke. Na istem 
kraju v dvorani je bila leta 1988 ustanovlje
na prva politična stranka v Sloveniji pod 
imenom Slovenska kmečka zveza, ki je bila 
predhodnica danes druge najmočnejše poli
tične stranke v državi, ki je postala tudi vlad
na stranka. Na slovesnosti so govorili 
predsednik stranke MARJAN PODOBNIK, 
predsednik Glavnega odbora dr. FRANC 
ZAGOŽEN in predsednik Programskega 
sveta JANEZ PODOBNIK. Bistvo njihovega 
sporočila je bil apel raznim civilnim 
družbam, da naj ne ovirajo sprejetja 
priključitvenega sporazuma in drugih pred

pisov pri vključevanju Slovenije v severno 
atlantske in evropske povezave.
Proslave se je udeležilo več predstavnikov 
podružnic SLS iz bivše ptujske občine 
(predsedniki podružnic so člani GO SLS 
Slovenije).
Nekateri Ptujčani se dogodka pred devetimi 
leti dobro spominjamo, zlasti pa redki 
udeleženci ustanovitve v Ljubljani in pa 
številni delavci Perutnine Ptuj, kjer je istega 
dne sodeloval pri položitvi temeljnega 
kamna za novo, sodobno perutninsko klavni
co sedanji predsednik države. Tudi v tem je 
nekaj simbolike v našem političnem življen
ju, kjer se novo nadaljuje s starim.

S. B.

SPECIALNA OLIMPIADA
ENAJST MEDALJ ZA PTUJČANE

V Ormožu so bile v petek, 9. maja, četrte 
področne igre Specialne Olimpiade 
Podravsko - Pomurske regije, ki se jih je 
udeležilo 194 tekmovalcev iz 11. zavodov in 
šol. šest učencev OŠ Dr. Ljudevita Pivka Ptuj 
je osvojilo 11 odličij, kar je najboljši rezultat 
doslej s področnih iger. Največ medalj so 
Ptujčani dosegli v disciplini teka. Po tek
movanju je bilo za vse udeležence orga
nizirano kosilo v ormoškem hotelu, kjer so se 
otroci tudi poveselili v tamkajšnji diskoteki. 
Letošnji najpomembnejši zmagovalec sta

bila tudi veselje in prijateljstvo, organizator 
pa se je zelo izkazal z izvedbo prireditve in s 
številnimi darili. Letošnjih državnih iger na 
žalost ne bo, drugo leto pa bodo v Ljubljani.

REZULTATI
Silvo Anželj je bil dvakrat prvi; v teku na 50 
m v I. jakostni skupini in v teku na 200 m v 
II. skupini. Uroš Leskovar, lanski državni 
prvak v teku na 50 m, je bil letos v isti disci
plini (v prvi kategoriji) drugi, takoj za svojim 
sošolcem.

Dominik Zelenko je bil dvakrat drugi; v teku 
na 100 m in 200 m (II. kategorija).
Goran Djurasek je osvojil 2. mesto v teku na 
100 m (II. kategorija) in 3. mesto v teku na 
200 m (IV. kategorija).
Vesna Cafuta je osvojila 1. mesto v teku na 
100 m za ženske (II. kategorija) in 3. mesto 
v teku na 200 m (I. kategorija).
Bojana Arnuš pa je bila dvakrat druga; v teku 
na 100 m in 200 m (II. kategorija).

Silvester VOGRINEC



MESTNA OBČINA PTUJ 
Župan
Komisija za priznanja in odlikovanja
Na podlagi 20. člena odloka o priznanjih Mestne občine Ptuj 
(Uradni vestnik občin Ormož in Ptuj št. 35/95) župan mestne občine 
Ptuj in Komisija za priznanja in odlikovanja Mestnega sveta Mestne 
občine Ptuj objavljata

RAZPIS
za podelitev priznanj Mestne občine Ptuj: Imenovanje za 

častnega občana Mestne občine Ptuj, zlata plaketa Mestne 
občine Ptuj in plaketa Mestne občine Ptuj.

I.
Mestni svet Mestne občine Ptuj podeljuje priznanje
- imenovanje za častnega občana Mestne občine Ptuj 
posameznikom za izredne zasluge pri napredku in ugledu Mestne 
občine Ptuj ter pri utrjevanju miru in razvijanju dobrih mednarodnih 
odnosov;
- zlato plaketo Mestne občine Ptuj za posebne zasluge in za poseb
no požrtvovalna, nesebična in pogumna dejanja.
Župan Mestne občine Ptuj podeljuje priznanje - plaketo Mestne 
občine Ptuj za izjemne uspehe na posameznih področjih dela in

Predlogi za priznanje morajo vsebovati osebne podatke kandidata 
oziroma podatke o predlagani organizaciji, delovni skupini, družbi, 
zavodu, organu, organizaciji, skupnosti in društvu ter opis zaslug, 
dejanj oziroma uspehov kandidata in utemeljitev pobude za 
podelitev priznanja.

I I I .
Pobude za podelitev priznanj Mestne občine Ptuj lahko dajo družbe, 
zavodi, organizacije in skupnosti, organi, društva in posamezniki. 
Pobudnik za priznanje ne more predlagati samega sebe.

IV.
Predlog za podelitev priznanj je potrebno poslati Komisiji za priz
nanja in odlikovanje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj oziroma 
županu najkasneje do 15. junija 1997.

V.
Priznanja bodo podeljena na svečanosti ob praznovanju praznika 
Mestne občine Ptuj.

MESTNA OBČINA PTUJ

SPREJEM HESSENSKO - 
SLOVENSKEGA DRUŠTVA 
V MESTNI HIŠI NA PTUJU

Sprejem članov Upravnega odbora Hessensko-slovenskega društva je 
potekal v poročni dvorani Mestne občine Ptuj v petek, 16. maja 1997. 
Sprejel jih je podžupan Mestne občine Ptuj g. Ervin HOJKER.
Predsednik društva g. Karl Schnabel in člani društva g. Hilger Keil, g. 
Thomas Nauman, g. Hans Naß, g. Jochen Welk že 25 let zapovrstjo ob 
Binkoštnih praznikih obiskujejo Slovenijo. Tokratni obisk na Ptuju je bil 
jubilejni.
Sprejema so se udeležili direktor šolskega centra Ptuj g. Branko 
KUMER, ravnatelji srednjih šol iz ŠC Ptuj ga. Meta PUKLAVEC, g. Rajko 
FAJT, g. Milan CIMERMAN, koordinator Phare g. Vladimir POTOČNIK 
in predsednik Slovensko hessenskega društva g. Gojmir VIZOVIŠEK, ter 
novinarka Radia in Tednika Ptuj ga. Milena ZUPANIČ.
Že leta 1969 je bila podpisana listina o prijateljskem sodelovanju med 
mestoma Marburg na Lahn-i in Mariborom. Ker pa je to sodelovanje 
preraslo okvire medmestnih srečanj, so se konec osemdesetih let izob
likovale pobude za ustanovitev meddržavnega sodelovanja.
Zato je bilo leta 1989 ustanovljeno Hessensko - slovensko društvo, da 
bi poglobili stike in sodelovanje med nemško deželo Hessen in 
Republiko Slovenijo. Leta 1991 je bilo ustanovljeno tudi Slovensko - 
hessensko društvo, ki ima sedež v Mariboru in katerega predsednik je 
g. Gojmir VIZOVIŠEK.
Hessensko - slovensko društvo je ob najtežjih trenutkih slovenskega 
osamosvajanja vodilo vrsto humanitarnih in političnih akcij za priz
nanje Slovenije. Med drugim je g. Schnabel, predsednik društva leta 
1991 pisal pismo nemškemu zunanjemu ministru g. GENSCHERJU, v 
katerem mu je iz lastnega poznavanja razmer v Sloveniji prikazal naša 
osamosvojitvena prizadevanja. Za svoje požrtvovalno delo in pomoč je 
v preteklem letu prejel državno odlikovanje Republike Slovenije.
Člani delegacije HSD obiskujejo različne kraje in ustanove po 
Sloveniji, predvsem tiste, katerih dejavnost je humane narave. 
Pomagajo jim strokovno in materialno. Od leta 1990 do danes je 
Slovenija od njih prejela za okrog en milijon petsto tisoč nemških mark 
humanitarne pomoči. Ptujski bolnišnici so na primer podarili otroški 
EKG, Občinski organizaciji RK Ptuj humanitarno pomoč, šolskemu 
centru Ptuj pa literaturo, stružnico in drugo pomoč pri povezovanju 
šol in realizaciji programa.

MILENA TURK

OTVORITVENA SLOVESNOST AVTOSALONA 
TOYOTA PETER FURM AN

V petek, 16. maja 1997, je v prelepem pom
ladnem vremenu na Bregu, na Rogaški cesti 
13, potekala otvoritvena slovesnost prav 
tako prelepega Avtosalona Toyota in pred
stavitev Toyotinih modelov.
Lastnik novega Avtosalona je g. Peter FUR
MAN, ki je že leta 1988 med prvimi v 
Sloveniji odprl pooblaščeni servis za 
japonske avtomobile znamke Daihatsu. 
Začetki avtomehanične delavnice Furman pa 
segajo v leto 1966, ko je g. Furman starejši 
pričel z obratovanjem delavnice za popravi
lo avtomobilov.
Na otvoritveni slovesnosti se je v petek 
opoldan zbralo okrog 400 ljudi. Slavnostni 
govorniki so bili: g. Miroslav LUCI, župan 
Mestne občine Ptuj in podpredsednik 
Državnega zbora Slovenije, g. Roman 
TOMANIČ, predsednik Obrtne zbornice 
Ptuj, g. Ervin MUIK, predstavnik Toyote za 
Avstrijo, g. Peter Furman lastnik Avtosalona

Toyota, g. Tone PODOBNIK, uradni pred
stavnik Toyote za Slovenijo iz Toyota centra 
Ljubljana.
Avtosalon je posvetil g. župnik, pater Tarzicij 
KOLENKO iz župnije 
Svetega Petra in 
Pavla. Nastopali so 
učenci Osnovne šole 
Breg in Osnovne šole 
Markovci. Vrvico sta 
prerezala in s tem 
simbolično odprla 
salon g. Miroslav 
LUCI, župan Mestne 
občine Ptuj, in g.
Boštjan FURMAN.
Otvoritvena sloves
nost se je pričela in 
zaključila s pesmijo 
Ptujskega noneta. Ga.
Darja RADIČEVIČ,

ravnateljica Osnovne šole Breg, ki je pove
zovala program, je ob koncu otvoritvene 
proslave vse prisotne povabila na pojedino.

Milena TURK


